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Dębno 20.12.2024 r. 

 

Stanowisko Burmistrza Dębna do opinii Komisji Rady o projekcie  

WPF na lata 2025–2035 i projekcie budżetu na 2025 rok 

 

Podczas prac Komisji Rady Miejskiej na wspólnym posiedzeniu w dniu 5 grudnia 2024 roku nad 

projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2035 oraz nad projektem budżetu na 

2025 rok  złożono dwa wnioski, które został poddane pod głosowanie. 

 

1) Wniosek Radnego Krzysztofa Lenartowicza do projektu budżetu Gminy Dębno na 2025 

rok o dokonanie zmiany poprzez przesunięcie kwoty 500.000 zł z zadania „RI/02.0/i 

Inwestycje w infrastrukturę sportową”, na zadanie pn. „Rozpoczęcie budowy świetlicy 

wiejskiej w Oborzanach” oraz do projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Dębno na lata 2025-2035 o zwiększenie kwoty do 2.000.000 zł na zadanie „RI/02.0/i 

inwestycje w infrastrukturę sportową” i zabezpieczenia kwoty 500.000 zł na dokończenie 

budowy świetlicy wiejskiej w Oborzanach w 2026 roku. 

 

Obie Komisje: Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisja Oświaty i Spraw 

Publicznych jednogłośnie poparły wniosek Radnego Krzysztofa Lenartowicza. 

Przychylam się również do tego wniosku. 

 

2) Wniosek Klubu Radnych Inicjatywa dla Miasta i Gminy Dębno (Radny Jankowski 

Damian, Radny Lenartowicz Krzysztof, Radny Mazurowski Jacek, Radna Mikołajczak 

Agata, Radny Napieracz Mirosław, Radna Obielak Angelika, Radny Obielak Mateusz, 

Radny Pech Marcin, Radna Wachowiak Małgorzata) do projektu budżetu Gminy Dębno na 

2025 rok przez o dokonanie zmiany w projekcie budżetu   gminy   Dębno na 2025 rok                  

w dziale 754, rozdziale 75412 poprzez zwiększenie planu wydatków w § 3020 o kwotę 

7.500 zł oraz zwiększenie planu wydatków w § 4210 o kwotę 50.000 zł. 

 

Obie Komisje: Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisja Oświaty i Spraw 

Publicznych jednogłośnie poparły wniosek Klubu Radnych Inicjatywa dla Miasta i Gminy Dębno. 

Również przychylam się do tego wniosku i wskazuję jako źródło finansowania pomniejszenie 

planu odsetek od kredytów i pożyczek o kwotę /-/57.500 zł 

 

Podczas prac Komisji Rady Miejskiej na wspólnym posiedzeniu w dniu 11 grudnia 2024 roku nad 

projektem Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2035 oraz nad projektem budżetu na 

2025 rok również  złożono dwa wnioski, który zostały poddane pod głosowanie. 

 

1) Wniosek Radnego Grzegorza Kulbickiego o ustalenie kwoty 35zł / h za akcje OSP                             

w gminie Dębno. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów oraz Komisja Rewizyjna negatywnie zaopiniowały 

wniosek Radnego natomiast w głosowaniu Komisji Oświaty i Spraw Publicznych wniosek nie 

uzyskał akceptacji (równa ilość głosów za i przeciw). 
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Nie odnoszę się do tego wniosku przy procedowaniu projektu budżetu, ponieważ stawka 

wynagrodzenia określona jest w odrębnej uchwale w sprawie ustalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczej straży pożarnej którzy uczestniczyli                      

w działaniu ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu pożarniczym.  

 

2) Wniosek Radnego Grzegorza Kulbickiego o zabezpieczenie kwoty 400.000 zł w WPF                    

w roku 2026 w zadaniu RI.02.01/i – Modernizacja infrastruktury sportowej na zadanie – 

modernizacja boisk na osiedlu Waryńskiego. 

 

Wszystkie Komisje: Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów, Komisja Oświaty i Spraw 

Publicznych oraz Komisja Rewizyjna jednogłośnie poparły wniosek Radnego Grzegorza 

Kulbickiego. 

Nie przychylam się do tego wniosku. 

 

 

W głosowaniu nad projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2035 oraz nad 

projektem budżetu na 2025 wraz z dodatkowymi wnioskami oba dokumenty uzyskały akceptację 

wszystkich Komisji Rady Miejskiej zarówno na posiedzeniu w dniu 5 grudnia 2024 roku jak i na 

posiedzeniu w dniu 11 grudnia 2024 roku. 

 

 

 


